



|                                  |                             |                               |                          |                             |
|----------------------------------|-----------------------------|-------------------------------|--------------------------|-----------------------------|
| <b>Mötesgrupp</b><br>SRRS/Västra | <b>Mötesort</b><br>Värmskog | <b>Mötesdatum</b><br>20180727 | <b>Starttid</b><br>15:30 | <b>År/Mötesnr</b><br>2018/5 |
|----------------------------------|-----------------------------|-------------------------------|--------------------------|-----------------------------|

**Närvarande:**

Helena Wassén (ordförande), Helena G Österberg, (sekreterare) Caroline Svensson (ledamot), Hillevi Backman (Suppleant) Malin Reardon (ledamot), Sara-Lena Aspetorp (suppelant), Anki Rådman (supplenat)

**Anmält förhinder:**

Titti Jansson (vice ordf) (eventuellt), Maria Hjærtström (suppleant),

---

**1. Mötets öppnande**

## 1.1. Val av protokollförare

Helena Österberg

## 1.2. Val av protokolljusterare

Malin Reardon

## 1.3. Godkännande av dagordning

Dagordning godkänd

**2. Föregående mötesprotokoll**

Inget att rapportera.

**3. Rapport AU/TK**

Nästa möte pratar vi om domare inför Askersund år 2020. Tänk gärna efter om ni har några förslag på domare.

**4. Bordlagda ärenden**

Västar:

När vi var i Väne-Ryr fick vi förfrågan om det gick att köpa västar. Är det något vi vill göra något med?

Helena Österberg dubbelkollar med Titti och kollar vidare på detta.

Malin Reardon kollar också med Tina G om vad hon har för västar som är mer bruksanpassade. Är vi intresserade av dem?

**5. Inkomna ärenden**

Inga inkomna ärenden

**6. Ekonomiärenden**

6.1 Tinas ringträning blev inställd pga för varmt väder. Malin har kontaktat alla anmälda deltagare och gett dig information om hur vi (kassör Jonathan) återbetalar deras kursavgift.

**7. Medlemsärenden**

## 7.1. Välkomstbrevet

Ej påbörjat ännu. Helena W och Malin R tar tag i detta.

**8. Aktiviteter**

## 8.5 Promenader



|                                  |                             |                               |                          |                             |
|----------------------------------|-----------------------------|-------------------------------|--------------------------|-----------------------------|
| <b>Mötesgrupp</b><br>SRRS/Västra | <b>Mötesort</b><br>Värmskog | <b>Mötesdatum</b><br>20180727 | <b>Starttid</b><br>15:30 | <b>År/Mötesnr</b><br>2018/5 |
|----------------------------------|-----------------------------|-------------------------------|--------------------------|-----------------------------|

**Närvarande:**

Helena Wassén (ordförande), Helena G Österberg, (sekreterare) Caroline Svensson (ledamot), Hillevi Backman (Suppleant) Malin Reardon (ledamot), Sara-Lena Aspetorp (suppelant), Anki Rådman (supplenat)

**Anmält förhinder:**

Titti Jansson (vice ordf) (eventuellt), Maria Hjärtström (suppleant),

---

I Karlstad 5 augusti, kl 10:00 vid Sörmons grustag. Hillevi ansvarar och eventuellt Anki . Vi måste uppdatera vägbeskrivningen dit för den är delvis fel.

**8.6 Lydnadsträning, Pia Albinsson i höst (Titti)**

Pia har inga egna lokaler nu, men eventuellt finns det tid för träning och hyra av lokal senare i höst. Titti stämmer av i höst.

**8.7 Prova på Nose Work och Rallylydnad, 1 september**

Dagen blir framflyttad till söndagen den 2 september. För information om dagen, se tidigare protokoll.

**9. RR-Nytt****9.1 Kul ihop**

Ett förslag är "Mysa med hund". Roliga bilder på myssituationer med olika och olika antal hundar.

Manusstopp 26 Augusti.

**9.3 Höstaktiviteter**

Presentation av aktivitetsgruppen i Göteborg till nästa nummer. Titti har kontakt.

Manusstopp 26 Augusti.

**12. Övriga ärenden**

Inga övriga ärenden

**13. Nästa styrelsemöte**

16 September kl 11,00, hemma hos Helena W i Karlstad.

**14: Mötets avslutande**